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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi a terv az ajkai kórházzal? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóértesülések szerint azonnali hatállyal visszaadta főigazgatói megbízatását dr. Nagy Zoltán,  az
ajkai Magyar Imre Kórház főigazgatója. 

A lemondás okáról a főigazgató az alábbi választ adta:

„A hír igaz. A felmondásomat azonnali hatállyal nyújtottam be indoklás nélkül egyéni elhatározás
alapján. Orvosként, tudásommal, továbbra is az ajkai lakosokat kívánom szolgálni.”

Információk szerint a döntést azután hozta meg a kórház főigazgatója, hogy a  szakdolgozói bérek
emelése  kapcsán  nagy  felháborodás  tört  ki  az  egészségügyi  dolgozók  körében,  mert  többek
bérpapírja merőben mást mutat, mint amit kormányzati propagandában hallunk.

Ajkán mintegy hatszáz ember érzi most úgy, hogy átverte őket a kormány. Sőt, információk szerint
több, mint 130 szakdolgozó kevesebb fizetést kapott a béremelés után, mint korábban!

(A probléma  egyébként  az  egész  országban  jellemző,  pl.  a  közösségi  médiában  megtalálható
egészségügyi  csoportokban  napok  óta  óriási  indulat  tapasztalható  amiatt,  hogy  nem  a  beígért
béremelést kapták az érintettek.)

Az ajkai és környékbeli lakosok elmondása szerint már hónapok óta érzékelhető az ajkai kórház 
tudatos leépítése a kormányzat részéről. Egyre több helyen beszélik, hogy az egészségügyi 
átalakítás áldozatául eshet a kórház, vagyis csökkentik a sebészeti műtétek számát (állítólag már 
most megfigyelhető, hogy Ajka helyett egyre több műtétet végeznek a veszprémi kórházban), 
helyette erősítik a krónikus ellátást. Ajkán, Sümegen terjednek olyan hírek is, hogy Ajkára 
költöztetik a Csolnoky Ferenc Kórház sümegi pszichiátriai fekvőbeteg részlegét.

A fentiekre tekintettel a tisztánlátás miatt kérdezem:



• Március óta hány egészségügyi intézményből érkezett panasz annak kapcsán, hogy 
kevesebb fizetést kaptak a dolgozók, mint a béremelés előtt? Ez nagyságrendileg hány 
dolgozót érint országos szinten?

• Valósak-e azok a hírek, hogy a korábban kifizetett pótlékok (ágymelletti pótlék, műszak 
pótlék) rovására emelték a béreket?

• Valósak-e azok a hírek, hogy a pótlékok beolvasztása/csökkentése miatt hiába emelkedett 
sokak alapbére, összességében kevesebb fizetést vagy csak minimális mértékű emelést 
kaptak?

• Valósak-e azok a hírek, hogy csökkentik Ajkán a sebészeti műtétek számát, erősítik a 
krónikus ellátást és Ajkára költöztetik a Csolnoky Ferenc Kórház sümegi pszichiátriai 
fekvőbeteg részlegét.

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel,

Balassa Péter
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